



弘立書院
THE ISF ACADEMY

Greenwoods Education Development Fund

Greenwoods Education Development Fund

Background

It is our firm belief that **every student is entitled to quality education**. With dedicated support from the Independent Schools Foundation as well as our generous donors, we have been able to offer various forms of financial aid to students from different backgrounds throughout the years. This year, thanks to the generous donation from Greenwoods Asset Management Limited, a new initiative is established—**The Greenwoods Education Development Fund**. As per the wish of the donor, the Fund is specifically available to full-time, direct employees of UGC-funded universities. **Please note that the Fund is only applicable to The ISF Academy.**

Eligibility

With effect from the academic year of 2018–19, parents of current or new students* of **The ISF Academy** who have worked for at least one year and continue to work as a full-time, direct employee of a UGC-funded university are welcome to apply for the financial aid provided by the Fund.

- The Chinese University of Hong Kong
- City University of Hong Kong
- The Education University of Hong Kong
- Lingnan University
- Hong Kong Baptist University
- The Hong Kong Polytechnic University
- The Hong Kong University of Science and Technology
- The University of Hong Kong

* New students must have passed the admission assessments of The ISF Academy.

Features of the Fund

- The child(ren) of successful applicants will enjoy 50% remission in tuition and the Annual Capital Levy during his or her study at The ISF Academy;

- Successful applicants are required to re-apply for each academic year to demonstrate that they remain full-time, direct employees of one of the UGC-funded universities;
- Applicants are encouraged to apply for the regular Financial Aid Program as well in case they are entitled to more fee remission from the FA Reserve than from the Fund;
- The Academy reserves the right to make the final decision.

Application

Kindly put the following items in an envelope marked “Confidential” and “Application for the Greenwoods Education Development Fund” and submit it to the Head of Finance (Address: 1 Kong Sin Wan Road, Pokfulam, Hong Kong), by hand or registered mail, by April 15 of each academic year:

- completed application form;
- a photocopy of the Letter of Acceptance issued by The Admissions Office of The ISF Academy (**for new students only**);
- payroll slip or any other salary proof of the employment of the applicant;
- proof of employment issued within 30 days from the application submission date. The proof must be issued by the Human Resources Department of the corresponding UGC-funded university and state the start date of the applicant’s full-time employment; and
- a photocopy of the child’s birth certificate.

A simple selection process will be carried out by the Financial Aid Committee of The ISF Academy. Means test will not be applied for this particular application and applicants do not have to provide financial or asset proof. They will be notified of selection results by a letter via courier by June 30. For enquiries, please contact the Head of Finance at fascholarship@isf.edu.hk.

智 · 忠 孝 仁 愛 禮 義 和 平

| INDEPENDENT | CHINESE | GLOBAL |



The ISF Academy

1 Kong Sin Wan Road, Pokfulam, Hong Kong



弘立書院
THE ISF ACADEMY

景林教育發展基金

景林教育發展基金

背景

我們深信**每個學生都應有接受高素質教育的機會**。過去許多年中，在智立教育基金和熱心捐贈者的大力支持下，我們為來自不同背景的學生提供了不同形式的助學計畫。今年度，感謝景林資產管理有限公司的慷慨捐獻，我們將開展一個新的助學方案 — **景林教育發展基金**。根據捐贈方的意願，本基金將指定開放予大學教育資助委員會（下稱「教資會」）所資助大學之全職直屬僱員申請。**請注意，「基金」只適用於弘立書院。**

申請資格

從2018 - 19的學年開始，**弘立書院**現有學生或新生^{*}，其家長若於下列由教資會資助之大學內擔任**全職直屬僱員**，而受聘年期不少於**一年**，並繼續受聘於該大學，即可申請由基金提供之助學金。

- 香港中文大學
- 香港城市大學
- 香港教育大學
- 嶺南大學
- 香港浸會大學
- 香港理工大學
- 香港科技大學
- 香港大學

^{*} 新生須已通過弘立書院之入學評估。

基金特色

- 成功申請者之子女將於弘立書院就讀期間享有50%之學費和年付建校費減免；
- 成功申請者需於每學年重新申請，以證明他們仍繼續於教資會資助之大學擔任全職直屬僱員；
- 學校恆常「助學金計劃」的減免金額可能會高於「基金」所提供的金額，因此學校亦鼓勵申請人同時向「助學金計劃」提出申請；
- 弘立書院保留最終決定權。

申請

請將以下申請文件放進封面註明「機密」及「景林教育發展基金申請」的信封內，並以親身或掛號郵件形式，於每個學年之4月15日前遞交給財務處主管（地址：香港薄扶林鋼綫灣道1號）：

- 已填妥之申請表格；
- 由弘立書院招生處發出之錄取信副本（**只限新生**）；
- 申請人之薪金單或其他僱員薪金證明；
- 由相關教資會資助大學人力資源部門所發出並列明全職工作開始日期之工作證明。該證明須在提交本申請後30日內發出；及
- 子女出生證明書影印本。

弘立書院助學金委員會會進行一個簡單的遴選過程。此項申請不設入息審查，申請人亦無需提供財政或資產證明。遴選結果將於6月30日以專人送函方式通知申請者。如有任何查詢，請發電郵至 fascholarship@isf.edu.hk 與財務處主管聯絡。

智 · 忠 孝 仁 愛 禮 義 和 平

獨立

中華

全球



弘立書院
香港薄扶林鋼綫灣道一號